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У ОГЛЕДАЛУ РАВАНГРАДА

Пројекат „У огледалу Раванграда” подржао је Град Сомбор

У уторак, 20. децем-
бра, у просторијама 

Градске управе у Сомбору 
одржан је састанак пред-
ставника локалне самоупра-
ве са представницима Де-
легације Европске уније у 
Србији и Фонда „Европски 
послови“ Аутономне По-
крајине Војводине. На сас-
танку су учествовали гра-
доначелник Сомбора Ан-
тонио Ратковић, Никола 

Бертолини и Фредерик 
Мисрахи испред Делега-
ције ЕУ у Србији, директор 
Фонда „Европски послови“ 
Александар Симурдић, 
као и помоћник градона-
челника Бранислав Свор-
цан, координатор за европ-
ске послове проф. Саша 
Бошњак и шеф Одсека за 
локални економски развој 
Михаел Плац.

Учесници састанка раз-

говарали су о успостављању 
будуће сарадње између гра-
да, Делегације ЕУ и Фонда, 
као и o плановима за нове 
заједничке пројекте.

Током састанка гра-
доначелник и његови са-
радници представили су 
и пројекте на територији 
Сомбора, који су реализо-
вани захваљујући финан-
сирању из фондова Европ-
ске уније.

САСТАНАК ПРЕДСТАВНИКА ГРАДА, 
ДЕЛЕГАЦИЈЕ ЕВРОПСКЕ УНИЈЕ И ФОНДА 

„ЕВРОПСКИ ПОСЛОВИ“

БУДУЋА САРАДЊА 
И НОВИ ПРОЈЕКТИ 

Град Сомбор пола-
ко приводи крају 

учешће у реализацији 
пројекта „CREATIVE 
INDUSTRIES FOR NEW 
URBAN ECONOMIES IN 
THE DANUBE REGION –“ 
(„Улога креативних индус-
трија у новој урбаној прив-
реди у Дунавском региону “, 
акроним CINEMA). Као једна 
од последњих активности на 
пројекту, одржан је октугли 
сто „Отворени дијалог у ок-
виру креативних индустрија”. 
Циљ догађаја био je да окупи 
представнике јавног, приват-
ног и цивилног сектора, који 
су активни на пољу креатив-
них индустрија у Граду Сом-
бору како би им се предста-
вио Нацрт локалног Акцио-
ног плана за подршку креа-
тивним индустријама.

Поред представљања На-
црта локалног Акционог пла-
на за подршку креативним 
индустријама, присутнима 

је представљен и целокупан 
пројекат CINEMA и његови 
остали постигнути резултати.

Пројектни конзорцијум 
CINEMA пројекта чине 22 
партнера и то локалних само-
управа, привредних комора, 
организација цивилног сек-
тора и образовних институ-
ција из Немачке, Аустрије, 
Словеније, Словачке, Србије, 
Румуније, Бугарске и Молда-
вије. Из Србије заступљени 

су Град Сомбор и Регионал-
на развојна агенција Бачка 
као пуноправни партнери, и 
Град Нови Сад као придру-
жени партнер.

Укупно трајање CINEMA 
пројекта је 30 месеци, од 1. 
јула 2020. до 31. децембра 
2022. године, а укупна вред-
ност пројекта је 2.249.073,50 
евра. Буџет Града Сомбора у 
пројекту је 73.495 евра.

ЗАВРШЕТАК ПРОЈЕКТА CINEMA
ПРЕДСТАВЉЕН НАЦРТ 

ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА 
ЗА ПОДРШКУ КРЕАТИВНИМ 

ИНДУСТРИЈАМА

У Великој скупштин-
ској сали Градске 

управе града Сомбора про-
шле седмице   одржана је 
завршна конференција пре-
кограничног пројекта „Baja-
Sombor Tourism4All”.

Овај пројекат је у пре-
кограничном подручју 
Баја-Сомбор обезбедио лак-
ши и бољи приступ различи-
тим туристичким садржаји-
ма за особе са инвалидите-
том, пре свега за особе са 
оштећеним видом и слухом, 
али такође и за особе које 
користе колица. У оквиру 
пројекта набављено је не-
колико типова возила, која 
ће обезбедити бољу и већу 
доступност различитих ло-
кација за особе са инвали-
дитетом, а последње од њих 
јесте мини-бус са прилазном 
рампом и два места за особе 
које користе колица. Проје-
кат је обухватио и организо-
вање туристичких тура, као 
и мобилну апликацију са по-

нудом туристичког садржаја 
два прекогранична региона.

Испред града Сомбора 
присутне је поздравио гра-
доначелник Антонио Рат-
ковић.

- Желео бих да се зах-
валим свим учесницима 
пројекта, а нарочито на-
шим партнерима из брат-
ске Баје, са којима имамо 
вишедеценијску добру са-
радњу, и изразим очеки-
вање да ћемо и у будућем 
периоду умети да препо-
знамо праве потребе својих 
суграђана и своје средине, 
те у заједничким наступи-
ма пред фондовима Ев-
ропске уније остварива-
ти средства за успешну 
реализацију пројеката ка-
кав је био и пројекат Раз-
вој туризма без баријера у 
прекограничном подручју 
Баја-Сомбор – истакао је 
градоначелник.

Испред Баје, градоначел-
ница Клара Нјијарти ис-

такла је да су два града ве-
ковима повезани и да имају 
могућност да заједнички 
развију своје потенцијале.

- Овакви пројекти нас по-
везују и обавезују да се зајед-
нички боримо, да наступа-
мо заједно и искористимо 
све оне прилике које нам се 
пружају у данашњим време-
нима – казала је Нјијарти.

Председник Удружења 
слепих Сомбор Слобо-
дан Славујевић пренео је 
утиске чланова овог удру-
жења, који су учествовали 
у пројекту, а реализацију 
пројектних активности у ре-
гиону Баје представио је за-
меник градоначелнице Пе-
тер Сел и део активности 
који је реализован на тери-
торији Сомбора представи-
ла је чланица Градског већа 
Антонија Нађ Косановић.

Пројекат је спроведен у 
оквиру Interreg-IPA Програ-
ма прекограничне сарадње 
Мађарска – Србија.

ЗАВРШНА КОНФЕРЕНЦИЈА ПРЕКОГРАНИЧНОГ 
ПРОЈЕКТА „БАЈА - СОМБОР“
ЛАКШИ ПРИСТУП 

ТУРИСТИЧКИМ САДРЖАЈИМА 
ЗА ОСОБЕ СА ИНВАЛИДИТЕТОМ

Градско веће града 
Сомбора одржало 

је у четвртак, 22. децем-
бра, 134. седницу на чијем 
дневном реду се нашло се-
дам тачака. Између осталог, 
Градско веће прихватило је 
предлог за доделу помоћи 
за побољшање услова ста-
новања припадника ром-
ске националне мањине на 
територији Града Сомбора 
у виду грађевинског мате-
ријала по окончаном јавном 

позиву. Средства у укупном 
износу од 700.000 динара из 
градског буџета, према овом 
предлогу, биће распоређе-
на за куповину грађевин-
ског материјала за 14 ли-
ца која су испунила услове 
прописане јавним позивом. 
Градско веће прихватило је 
и предлог за именовање Ко-
мисије за технички преглед 
изградње инсталација гори-
ва за снабдевање генератора 
топлоте са резервоаром за 

запаљиве течности на ка-
тастарској парцели 20311/4 
К.О. Сомбор 2.

У оквиру финансијских 
питања, чланови Градског 
већа дали су сагласност 
за обезбеђивање додатних 
средстава Основној школи 
„Мирослав Антић“ из Чоно-
пље. Средства у износу од 
1.000.000 динара намењена 
су за реконструкцију и сан-
цију ентеријера у објекту 
школске библиотеке.

СЕДНИЦА ГРАДСКОГ ВЕЋА

ДОДАТНИХ МИЛИОН ДИНАРА 
ЗА ШКОЛУ У ЧОНОПЉИ

Захваљујући средствима у оз-
носу од 4,7 милиона динара, 

које су заједнички обезбедили Град 
Сомбор и Покрајински секретаријат 
за урбанизам и заштиту животне сре-
дине, решава се питање још једне 
дивље депоније.

У току су радови на рашчишћа-

вању и равнању терена које изводи 
ЈКП „Чистоћа“ Сомбор, а ову лока-
цију у Станишићу обишли су члан 
Градског већа за област заштите жи-
вотне средине Слободан Станић 
и директор ЈКП „Чистоћа“ Драган 
Радоичић.

Са дивље депоније у Станишићу 

је уклоњено око 6.000 кубика грађе-
винског отпада и око 50.000 куби-
ка комуналног отпада, а тренутно 
се поставља заштитна ограда око 
ове локације и ради се на равнању 
терена. У плану је да се локација 
у наредном периоду култивише са 
засадом нових садница.

ОДВОЖЕЊЕ ОТПАДА И РАВНАЊЕ ТЕРЕНА
САНАЦИЈА ДИВЉЕ ДЕПОНИЈЕ У СТАНИШИЋУ


